
 
 

BRM.0012.7.1.2020 

 

Protokół nr 15/2020  

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia,  

odbytego w dniu  14 lutego 2020 r.  w Komendzie Straży Miejskiej Inowrocławia przy 

ul. Narutowicza 60  w Inowrocławiu. 

 

 

Czas  trwania posiedzenia 13.00 – 13.45. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

 

1. Piński Grzegorz    – Przewodniczący Komisji 

2. Bętkowski Jacek    – Członek Komisji 

3. Jaskulska Danuta   – Członek Komisji 

4. Mrówczyński Jarosław  – Członek Komisji 

 

Na posiedzenie Komisji spóźnił się radny: Dobromir Szymański (13 10) 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: Sławomir Michalik – Kierownik Referatu 

Patrolowo-Interwencyjnego Straży Miejskiej. 

 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzył Pan Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji, który  

zgodnie z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji  uczestniczy 4 radnych, co 

wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 

  

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 14 posiedzenia Komisji. 

4. Funkcjonowanie systemu monitoringu w Inowrocławiu (wizyta w Komendzie 

Straży Miejskiej Inowrocławia). 
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5. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2019 r. 

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu  nr 14 posiedzenia Komisji. 

 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 14 posiedzenia Komisji? 
  

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Funkcjonowanie systemu monitoringu w Inowrocławiu. 

Sławomir Michalik – Kierownik Referatu Patrolowo-Interwencyjnego Straży Miejskiej: 

Przedstawił informację „Funkcjonowanie systemu monitoringu w Inowrocławiu”. 
 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja. 

Dobromir Szymański – Członek Komisji: 

Czy w związku z rozbudową monitoringu, sugeruje Pan zwiększenie etatów? 

Sławomir Michalik – Kierownik Referatu Patrolowo-Interwencyjnego Straży Miejskiej: 

Ja omawiam problemy związanie z obsługą i rozbudową monitoringu. Mamy jeszcze 

punkty odkryte, gdzie nie ma jeszcze monitoringu. Związane to jest ze słabym sygnałem. 

Aktualnie będziemy wpinać każdą kamerę w światłowód, to niestety wiąże się                          

z dodatkowymi kosztami - dzierżawa. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Czy na stanowisku operatora musi być strażnik?  

 

Sławomir Michalik – Kierownik Referatu Patrolowo-Interwencyjnego Straży Miejskiej: 

Na stanowisku operatora mamy jednego pracownika cywilnego, pozostałe etaty 

obsługuje strażnik.  

 

Dobromir Szymański – Członek Komisji: 

Może nie idźmy w zwiększenie etatów, tylko przekształcenie strażników. Jeżeli mamy 

monitoring to możemy ograniczyć liczbę patroli.  

 

Sławomir Michalik – Kierownik Referatu Patrolowo-Interwencyjnego Straży Miejskiej: 

Mamy bardzo dużo interwencji, na każde zgłoszenie trzeba wysłać patrol. Mam 12 ludzi, 

którzy pracują 365 dni w roku. Każdy strażnik ma prawo do urlopu tj. 26 dni. Dziennie 

mam po 2 patrole. W tym momencie, jeżeli przekształcę strażników to nie będzie patroli. 

Możemy zatrudniać pracowników interwencyjnych i może pójdźmy w tym kierunku. 

Mamy takiego pracownika, który jest przeszkolony, ma uprawnienia. Jego stanowisko to 
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referent i jest urzędnikiem. Straż Miejska ma swój regulamin organizacyjny, nas nie 

obowiązują przepisy Kodeksu Pracy. Obowiązuje nas 11 godzin między służbami, 

system ciągłej pracy, czyli 24 na dobę. Możliwość przedłużenia pracy w sytuacjach 

nadzwyczajnych. Osoba ma stanowisku operatora musi znać przepisy. Przeszkolenie 

strażnika jest dużo droższe. Bardzo poważnie zastanowił bym się nad przekształceniem 

strażników. 

 

Dobromir Szymański – Członek Komisji: 

To jakie Pan proponuje rozwiązania?   

 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Wystąpienie Komendanta o zatrudnienie pracownika. 

 

Sławomir Michalik – Kierownik Referatu Patrolowo-Interwencyjnego Straży Miejskiej: 

Pracownika interwencyjnego można zatrudnić tylko na rok, ale ja nie wiem jakie są 

limity Urzędu Pracy.  

 

Dobromir Szymański –Członek Komisji: 

To jeden etat czy więcej? 

 

Sławomir Michalik – Kierownik Referatu Patrolowo-Interwencyjnego Straży Miejskiej: 

4 etaty, ponieważ będzie teraz zwiększona ilość kamer i trudno będzie efektywnie 

jednemu pracownikowi wykorzystać ten sprzęt. Ujawniliśmy 166 materiałów 

wykorzystanych przez Policję.    

 

Danuta Jaskulska – Członek Komisji: 

Zatrudnienie dodatkowej osoby to jest sprawa nieuchronna, jeżeli dążymy do tego, aby 

kamer było więcej.  

 

Dobromir Szymański – Członek Komisji: 

Ja jestem za tym pomysłem i uważam, że jest to potrzebne w naszym mieście. Na 

początku miałem sceptyczne podejście do Straży Miejskiej, ale teraz widzę, że dużo się 

dzieje i nie tylko z Facebooka.  

 

Jacek Bętkowski – Członek Komisji: 

Czy wystąpiliście o nowy serwer? 

 

Sławomir Michalik – Kierownik Referatu Patrolowo-Interwencyjnego Straży Miejskiej: 

Jeszcze nie wystąpiliśmy o nowy.  

 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Czy może zdążyć się awaria tego serwera? 
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Sławomir Michalik – Kierownik Referatu Patrolowo-Interwencyjnego Straży Miejskiej: 

Każdy serwer może mieć awarię. Serwer to potężny rejestrator, ale to jest tylko 

urządzenie, które może się popsuć. Najlepiej byłoby mieć zapasowy. Naprawy są tańsze 

niż kupno zapasowego serwera. Materiał przechowywany jest przez 30 dni. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

I to jest kasowane? 
 

Sławomir Michalik – Kierownik Referatu Patrolowo-Interwencyjnego Straży Miejskiej: 

To usuwa się samoczynnie.  
 

Jacek Bętkowski – Członek Komisji: 

Powinnyście wystąpić o zwiększenie etatów. Działacie również na moje zgłoszenia                    

w sprawie podrzucania śmieci. Ludzie podrzucają śmieci w takie miejsca gdzie nie ma 

monitoringu.  
 

Sławomir Michalik – Kierownik Referatu Patrolowo-Interwencyjnego Straży Miejskiej: 

Straż Miejska i Policja wykorzystują również materiały z monitoringu od osób 

prywatnych. U nas monitoring ma czas rzeczywisty, co ma znaczenie w sprawach 

karnych. Monitoring jest potrzebny, potrzeba jest również wskazywanie punktów,                   

w którym potrzebne są kamery. 
 

Innych pytań nie było. 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji „Funkcjonowanie systemu 

monitoringu w Inowrocławiu”? 
 

Głosowanie:   za  - 5, przeciw – 0, wstrzym. się  - 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja Porządku 

Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła uchwałę 

nr 1/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji „Funkcjonowanie systemu 

monitoringu w Inowrocławiu”.  
 

Członkowie Komisji zapoznali się z obsługą Miejskiego Systemu Monitoringu                           

w Inowrocławiu. Operator systemu oraz Kierownik Straży Miejskiej przedstawili Komisji 

punkty umiejscowienia kamer na terenie Miasta Inowrocławia. 

  

Ad 5. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2019 r. 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Przedstawił sprawozdanie  z działalności Komisji za 2019 r. Stanowi ono załącznik nr 4 

do protokołu. 
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Komisja Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Inowrocławia została powołana  uchwałą nr II/4/2018 z dnia                             

26 listopada 2018 r. w składzie: Grzegorz Piński- przewodniczący, członkowie: Jacek 

Bętkowski, Jarosław Mrówczyński, Grzegorz Olszewski i Maria Stępniowska.  

W związku z rezygnacją z funkcji Członka Komisji Porządku Publicznego, 

Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska radnej Marii Stępniowskiej - uchwałą 

nr V/45/2019 z dnia 28 stycznia 2019 r. do składu Komisji została wybrana radna Danuta 

Jaskulska. 

W związku z rezygnacją z funkcji Członka Komisji Porządku Publicznego, 

Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska radnego Grzegorz Olszewskiego - 

uchwałą nr VI/60/2019 z dnia 25 lutego 2019 r. do składu Komisji został wybrany radny 

Dobromir Szymański.  

W okresie sprawozdawczym Komisja odbyła 12 posiedzeń. Realizowała swoje 

zadania zgodnie z zatwierdzonymi na sesji Rady półrocznymi planami pracy. 

Komisja swą działalnością  obejmowała zagadnienia dotyczące porządku 

publicznego i bezpieczeństwa obywateli,  ochrony przeciwpożarowej, utrzymania 

czystości i porządku w mieście, ochrony środowiska naturalnego  

i edukacji ekologicznej, ochrony przyrody,  gospodarki odpadami oraz zieleni. 

Przedmiotem obrad Komisji były następujące zagadnienia: 

➢ funkcjonowanie systemu monitoringu w Inowrocławiu, 

➢ informacja Komendanta Powiatowego Policji w Inowrocławiu o stanie porządku i 

bezpieczeństwa publicznego na terenie Inowrocławia w 2018 r., 

➢ analiza systemu gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie Miasta 

Inowrocławia, 

➢ sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej Inowrocławia za 2018 r., 

➢ dotacje celowe na zmianę systemu ogrzewania z węglowego na proekologiczne na 

terenie Miasta Inowrocławia.  
 

  Ponadto Komisja opiniowała tematykę budżetową: 
 

➢ raport o stanie Miasta Inowrocławia za rok 2018., 

➢ sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2018 r., 

➢ sprawozdanie z wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury za 

2018 r., 

➢ sprawozdanie z wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej im. Jana 

Kasprowicza  w Inowrocławiu za 2018 r., 

➢ informację o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za rok 2018, 

➢ sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2019 r., 

➢ zmiany w budżecie Miasta oraz w Wieloletniej Prognozie Finansowej  

w trakcie 2019 r., 

➢ projekt budżetu Miasta Inowrocławia na 2020 r. oraz projekt Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2020 – 2033. 

 

Ponadto Komisja opiniowała  w 2019 r. projekty uchwał, które dotyczyły: 

➢ zmiany uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie ochrony środowiska i gospodarki wodnej na terenie Miasta 
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Inowrocławia oraz trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej 

rozliczania, 

➢ w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt domowych na terenie Miasta Inowrocławia na 

2019 r., 

➢ w sprawie przyjęcia raportu z wykonania  Programu Ochrony Środowiska dla 

Miasta Inowrocławia za lata 2017-2018, 

➢ zmiany uchwały  w sprawie przyjęcia „ Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 

Miasta Inowrocławia”, 

➢ w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z parku dla psów położonego na 

terenie Gminy Miasto Inowrocław,  

➢ w sprawie ustalenia regulaminów obiektów i urządzeń użyteczności publicznej na 

terenie Miasta Inowrocławia, w tym oddanych w trwały zarząd, 

➢ w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji. 

 

W okresie sprawozdawczym Komisja współpracowała z Naczelnikami Wydziałów 

Urzędu Miasta, Strażą Miejską, Komendą Powiatową Policji oraz  

z innymi instytucjami i osobami odpowiedzialnymi za ład, porządek i ochronę 

środowiska w mieście.             
 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek  o  przyjęcie  sprawozdania 

z działalności Komisji za 2019 r. 
 

Głosowanie:   za  - 5, przeciw – 0, wstrzym. się  - 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja Porządku 

Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła uchwałę nr 

2/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu sprawozdania z działalności Komisji za 2019 r. 

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Nie było. 

 

Ad 7. Sprawy bieżące. 

 

Nie było. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji  

 

Grzegorz Piński 

 

Protokółowała 

Agnieszka Bardzińska 


